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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 8 mei 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.15 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Baal, Koen van, Boer, Jan Wietse de, Bruggen, Claudia van, 

Bruggenkamp, Silvia, Campen, Thom van, Cetin, Ohran, 
Dam, Oswald van, Dogger, William, Drost, Sandra, Elfers, 
Leo, Geerling, Brammert, Harten, Michiel van, Hulstijn, 
Maarten, Kooij, Gerrit van der, Looijenga, Job, Meijerink, 
Eefke, Mulder, Reinier, Mussche, Frankwin, Oldengarm, 
Mark, Paauw, Sonja, Paus, Remko de, Prakke, Hans, Rijke, 
Patrick, Rots, Gerdien, Schippers, Henk, Slijkhuis, Jan, 
Sluijer, Bert, Veen, Martijn van der, Vegte - Poot, Aly van der, 
Vilsteren, Harold van, Vries, Johannes de, Wijnen, Hans, 
Willegers, Johran, Willigen, Michiel van, Wolthof, Patty, 
Mulder, Marcel 
 

Afwezige leden Elshof - Rook, Jolien 
 

  
 

1. Mededelingen  
-Mw. Elshof is verhinderd. 
-Speciaal welkom voor burgemeester, raadsleden en medewerkers van de gemeente 
Hilversum. Zij komen vanavond ons cameravolgsysteem bekijken. 
-Er heeft zich een inspreker gemeld, dhr. Karssen. Hij spreekt in op persoonlijke titel over 
misstanden bij politie en justitie. 

2. Vaststelling agenda  
-De fractie van de VVD stelt voor om informatienota 5A4, over de afdoening van de motie 
m.b.t. de semi permanente woningen op Oosterenk, van de agenda af te voeren en eerst 
het gesprek met de betrokkene af te wachten. 
De fracties van de ChristenUnie en het CDA steunen dit voorstel, de overige fracties niet.  
Met de voorliggende agenda wordt ingestemd. 

2.A. Onderzoek geloofsbrieven  
De raad benoemt de leden Schippers (voorzitter), Meijerink en de Vries als commissielid. 
De heer Schippers meldt vervolgens dat de commissie de geloofsbrieven heeft onderzocht 
en akkoord bevonden en dat niets toetreding van de heer Marcel Mulder tot de 
gemeenteraad van Zwolle nog in de weg staat. 

2.B. Beëdiging nieuw raadslid Swollwacht  
De heer Marcel Mulder legt de belofte af en treedt daarmee toe tot de raad. 

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Er zijn geen stukken voor bekrachtiging geheimhouding.  
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4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van D66 over gebruik bodycams door de politie Burgemeester Meijer antwoordt dat 
de inzet van bodycams al eerder heeft plaatsgevonden en dat die wel degelijk toegevoegde 
waarde heeft. In Zwolle worden de bodycams alleen ingezet bij openbare dronkenschap. De 
cams moeten zichtbaar gedragen worden door de politie en er moet gemeld worden als ze 
gebruikt gaan worden. Er is vooraf toestemming nodig om de beelden te tonen aan de 
jongeren en hun ouders. Anders worden ze vernietigd. Ook na vertoning van de beelden 
volgt vernietiging.  
Het tonen van de beelden heeft bewezen toegevoegde waarde. Zonder beelden volgt al 
gauw ontkenning en bagatellisering. 
Er lopen op dit gebied op dit moment meerdere pilots (o.a. gebruik van tasers) en de kaders 
voor deze pilots zijn besproken met en geaccordeerd door de Autoriteit Bescherming 
Persoonsgegevens. 
De verwachting is dat eind 2017 er n.a.v. de pilots een landelijke beleidslijn zal volgen. 
De burgemeester zegt toe via een informatienota de raad nader te zullen informeren over 
de verschillende pilots en de daarbij horende criteria. 
-Vragen van de GroenLinks over het voortbestaan van de Kindertelefoon. 
Wethouder Anker meldt dat een overeenkomst om ook volgend jaar door te gaan met de 
Kindertelefoon, het Advies en klachtenbureau Jeugdzorg en Sensoor, momenteel wordt 
voorbereid en eind mei aan het college wordt voorgelegd.  
-Vragen van de VVD over het openstellen van de stadsmuren Binnenstad. 
Wethouder Brink geeft aan dat de stadsmuur bij de Waterstraat is afgesloten vanwege de 
onveilige trap. Bij de andere stadsmuren gold dat er sprake was van onveiligheid, overlast 
en vuiligheid. Overigens kunnen de gidsen van de binnenstadswandelingen wel de muren 
laten zien. 
Het college is het eens met de VVD dat het wel jammer is dat de muren niet toegankelijk 
zijn en is bereid opnieuw te onderzoeken of en zo ja onder welke voorwaarden dit weer zou 
kunnen. Over de uitkomsten zal de raad worden geïnformeerd. 
-Vragen van D66 over de plannen voor kerkelijke wijkteams. 
Wethouder Vedelaar stelt dat in het sociaal domein de gemeente met veel instanties 
intensief samenwerkt, zo ook met de kerken.  
Maar het college onderschrijft dat regie voeren en het bieden van toegang tot de zorg een 
onafhankelijke overheidstaak is. En ook dat toegang tot zorg laagdrempelig en veilig moet 
zijn, dat privacy hierbij een sleutelbegrip is, en het delen van informatie door de sociale 
wijkteams met derden hierover niet aan de orde is. 
De wethouder zal het gesprek met de initiatiefnemers aan gaan en daarbij de formele 
positie van de sociale wijkteams en de samenwerking met anderen benadrukken. Ook de 
tenaamstelling zal zij inbrengen, want deze kan nogal voor verwarring zorgen. 
-Vragen van de ChristenUnie over de bouwplannen Handellaan. 
Wethouder Anker meldt dat er wel korte lijntjes zijn met de betrokken omwonenden maar 
dat er de afgelopen maanden geen nieuws te melden was. Wellicht was het beter geweest 
dat ook maar te melden. De communicatie tussen de initiatiefnemer en de buurt verloopt 
stroef, Daardoor is de gemeente er tussen gaan zitten. In de bouwplannen is niets 
veranderd, maar wel heeft de initiatiefnemer inmiddels een sloopvergunning aangevraagd. 
De procedure hiervoor is veel korter dan voor een bouwvergunning. Over de 
sloopvergunning is slecht gecommuniceerd, maar dat heeft geen invloed op de nieuwbouw. 
Inmiddels is dit gecommuniceerd met de betrokken omwonenden. De gemeente zal er voor 
zorgen dat de omwonenden betrokken blijven bij de nieuwbouwplannen. 
-Vragen van de VVD over betaald parkeren op Koningsdag Wethouder Van As stelt dat bij 
een gastvrije stad hoort dat je de parkeerdruk reguleert. Juist als er veel mensen naar de 
stad komen met de auto is betaald parkeren het middel om mensen ook een parkeerplaats 
te kunnen bieden. Het college zal dan ook niet met een voorstel komen om het betaald 
parkeren op die dagen om te zetten in gratis parkeren. 
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Wel zal de wethouder bezien of de website op dit punt duidelijk genoeg is. 
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5. Ingekomen stukken  
-Agenderingsverzoek van de fracties van de PvdA, ChristenUnie, Swollwacht, Fractie Cetin, 
D66 en CDA om de informatienota Inspectierapport Veilig Thuis IJsselland te agenderen 
voor een informatieronde, om het onderwerp ouderenmishandeling te kunnen bespreken. 
De raad stemt in met dit agenderingsverzoek. 
-N.a.v. informatienota 5A1 over de resultaten verkenning windenergie Voorst wordt 
afgesproken dat de griffier de betrokkenen informeert over het vervolgproces en de daarbij 
behorende inspraakmogelijkheden. 
-Voor het overige wordt met de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, ingestemd. 

6. A-onderwerpen  
7. Woonvisie Zwolle ‘Ruimte voor Wonen 2017 – 2027’  

-Motie 7-1 van de SP over Verkoopstop sociale huurwoningen. Voor deze motie stemt de 
fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 7-2 van PvdA, GroenLinks, D66 en ChristenUnie over studenten en vluchtelingen 
samen in 1 huis. 
Tegen deze motie stemt de fractie van Swollwacht, de overige fracties stemmen voor. De 
motie is aangenomen. 
-Motie 7-3 van de ChristenUnie, CDA, GroenLinks en Swollwacht over te keurige woningen.  
Tegen deze motie stemt de fractie van D66, de overige fracties stemmen voor. De motie is 
aangenomen. 
-Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

8. Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Zwolle–zuidwest, Beverveld  
-Motie 8-1 van GroenLinks, D66, CDA en Swollwacht over ruimtelijke plannen bespreken 
met de buren. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van de PvdA en de VVD, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-De fracties van CDA, Swollwacht, GroenLinks en mevr. v.d. Vegte van de VVD stemmen 
vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties en leden van de VVD-fractie stemmen 
voor. Het voorstel is aangenomen. 

9. Bestemmingsplan Diezerpoort, Esdoornstraat 5  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Begroting 2018 veiligheidsregio IJsselland  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Vaststelling bestemmingsplan Buitengebied, Bergkloosterweg 40a  
Met algemene stemmen aangenomen.  

12. Ontwerpverklaring van geen bedenkingen inzake zandwinning in de Milligerplas, inclusief 
de aanleg van een zanddepot  
-Ingesproken wordt door de heer Berends, die zich afvraagt of het net aangelegd 
wielerparcoursje wel kan blijven bestaan. Wethouder De Heer antwoordt dat de afspraak is 
dat dit parcours kan blijven liggen tot dat de woningbouw Breezicht gaat starten. De 
zandwinning verandert niets aan die afspraak. 
-Motie 12-1 van GroenLinks over behoud oeverzwaluwwand wordt ingetrokken. 
-Motie 12-2 van de SP over beter onderwatersportklimaat. 
Voor deze motie stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. De motie is 
verworpen. 
-De fracties van de SP en Swollwacht stemmen vervolgens tegen het voorstel, de overige 
fracties stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 

13. Verzelfstandiging regio Noord-Veluwe beschermd wonen - maatschappelijke opvang  
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Met algemene stemmen aangenomen.  
14. Moties Vreemd aan de orde van de dag  

-Motie 14-1 van PvdA, Swollwacht, SP en ChristenUnie over rapportage afhandeling 
klachten GBLT. 
Wethouder Brink meldt dat de GBLT binnenkort haar jaarstukken presenteert aan de 
gemeente en dat daarin de gevraagde gegevens staan. 
De motie wordt daarop aangehouden. 

15. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur.  
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